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Anta Kļaveniece koris, bet jau tuvāk noslēgumam dros-
mīgās māsas Pastares - Līga un Laura 
(attēlā) - atsaucās Rača aicinājumam 
pievienoties mūziķiem uz skatuves. 
Vēlāk Līga atzina, ka, neskatoties uz 
kora dziedāšanas un skatuves piere-
dzi, kājas tomēr trīcējušas. 

24. septembrī Iecavas kultūras 
namā sanākušie ar jautrām 
sarunām, dziesmām un dzeju 
svinēja Guntara Rača grāmatas 
«Mīlestība ir» atvēršanu. 

Klausītājus pārliecina, 
ka mīlestība ir

Pasākumā piedalījās ne vien grā-
matas autors, bet arī viņa uzticamie 
draugi un mūziķi Andris Alviķis un 
Uģis Tirzītis, kā arī jaunā dziedātāja 
Kristena Cīrule. Lipīgākajiem meldi-
ņiem skanīgi piebalsoja pasākuma 
laikā dibinātais Iecavas skatītāju 

Sestdien, 21. septembrī, Iecavas 
parkā pulcējās vairāk nekā  
30 ģimeņu komandas, lai vecāki kopā 
ar bērniem dienas vidu pavadītu 
dažādās nodarbēs.

Organizatori, protams, bija cerējuši, 
ka ieradīsies vēl vairāk interesentu, taču 
tie, kas no drēgnajiem laikapstākļiem 
nenobijās un pēc rīta lietus tomēr bija 
sadūšojušies aiziet uz parku, varēja dar-

boties bez liekas burzmas un negaidot 
garās rindās. 

Iecavas Jauniešu centra sagatavota-
jos izaicinājumos ģimenēm bija iespēja 
pārbaudīt savas sadarbības prasmes un 
veiklību, kā arī nesteidzīgi spēlēt dārza 
spēles - lielformāta «Cirku» un «Riču-ra-
ču», mest lidojošo šķīvīti. Jāteic, ka reti 
kura ģimene bija ieradusies pilnā sastā-
vā. Vairākās komandās kopā ar bērniem 
bija atnācis viens no vecākiem, bet daži 
jaunieši piedalījās vieni paši.

Iegūst tie, kas no laikapstākļiem nebaidās
Beata Logina

Vairāk foto: www.iecava.lv  



2.2019. gada 27. septembrī

Kristīne Zabarovska 
PII «Cālītis» mūzikas skolotāja

no iestādes albuma

Tēvu dienas «Cālītī»

Pagājušās nedēļas nogalē,  
19. un 20. septembrī, 
pirmsskolas izglītības iestādē 
«Cālītis» tika īstenota jau kādu 
laiku lolota ideja – kopīgi  
atzīmēta Tēva diena. Divas 
dienas pēc kārtas risinājās 
pasākums, kas bija veltīts 
tētiem.

Vēlējāmies radīt iespēju apska-
tīt mūsu bērnudārzu «no cita skat-
punkta», kā arī piedāvāt vecākiem 
un bērniem kaut ko oriģinālu, 
tāpēc tika izstrādāta vesela prog-
ramma, kurā bija jāizpilda vairāki 
uzdevumi. Dalībnieki tika sagaidīti 
sākuma punktā pie jaunā korpusa 
ieejas, kur vecāki kopā ar bērniem 
saņēma lapu ar uzdevumiem, kas 

Domes deputātu sēdes un 
apmeklētāju pieņemšana oktobrī
Katru pirmdienu 
plkst. 8-12 pieņem pašvaldības administrācijas izpilddirektors 
M. Veinbergs; 
plkst. 14-18 pieņem domes priekšsēdētājs A. Mačeks 
Katru trešdienu
plkst. 9-12 pieņem pašvaldības administrācijas izpilddirektora 
vietnieks N. Vāvers
plkst. 8.30-12.30 un 17-19 pieņem būvinspektors K. Alksnītis 
(trešdienās plkst. 13.30-17 un piektdienās - telefoniski vienojoties pa 
tālr. 27867182) 
Otrdien, 1. oktobrī,
plkst. 8.00 Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde 
plkst. 10-11 pieņem deputāte S. Lineja
Ceturtdien, 3. oktobrī, 
plkst. 9-10 pieņem deputāts J. Pastars
Pirmdien, 7. oktobrī,
plkst. 16-18 pieņem deputāts A. Avots (Rosmes bibliotēkā) 
Otrdien, 8. oktobrī,
plkst. 8.00 Finanšu komitejas sēde
Trešdien, 9. oktobrī, 
plkst. 10-12 pieņem deputāts S. Pašukovs 
Ceturtdien, 10. oktobrī,
plkst. 8.00 Attīstības komitejas sēde
Pirmdien, 14. oktobrī,
plkst. 9.30-12 pieņem arhitekte D. Putna 
plkst. 18-19 pieņem deputāts V. Sidorenkovs
Otrdien, 15. oktobrī,
plkst. 8.30 Veselības un sociālo jautājumu komitejas sēde 
plkst. 10-11 pieņem Veselības un sociālo jautājumu komitejas 
vadītājs J. Siugalis un deputāts V. Gailums 
Pirmdien, 28. oktobrī,
plkst. 17.30-18.30 pieņem Attīstības komitejas vadītājs  
J. Ludriķis, deputāti A. Kancāns, S. Karelis, K. Sinka un  
A. Grundmanis 
Otrdien, 29. oktobrī, 
plkst. 8.30 domes sēde
plkst. 14-17 pieņem arhitekte E. Arāja

bija kopīgi jāizpil-
da. Bērnudārza 
telpās tika pie-
dāvāts maršruts, 
kurā bija  iekļauti 
abi garie gaiteņi, 
sporta un mū-
zikas zāle. Pie-
augušajiem bija  
iespēja atgriezties 
bērnībā, lecot kla-
sītes un jājot ar 
zirdziņiem, šādā 
veidā nemanāmi 
un bez liekas pie-
pūles pārbaudot 
savu līdzsvara 
izjūtu, acumēru 
un orientēšanās 
prasmes. No-
teiktās «stacijās» 
dalībnieki pildī-
ja dažādus uz-
devumus: kāpa 
pa trepēm gan 
parastā gaitā, 
gan atmuguriski, 
griezās un virpu-
ļoja vējturī, veica 

skolotāju izdomātos  uzdevumus 
un fiziskus vingrinājumus ar da-
žādiem atribūtiem sporta zālē un 
parādīja savas radošās prasmes, 
radot mākslas darbus  zīmēšanas 
stacijā. Sporta zālē dažiem tētiem 
bija pārsteigums, ka vairāk jādar-
bojas tieši viņiem, nevis bērniem.  

Nobeigumā dalībnieki aizpil-
dīja nelielas anketas, kurās at-
bildēja uz dažiem jautājumiem, 
piemēram, kas jūsu ģimenē ir 
vissvarīgākais? Vai arī: cik bēr-
nu gleznojumu bija pie sienām 
jaunā korpusa garajā gaitenī? 
Daudzi vecāki pat devās atpakaļ 
pa maršrutu, lai noskaidrotu pa-
reizo atbildi. Bērniem ļoti patika, 
ka vecākiem bija jāvelk kājās ba-
hilas, un negaidīts pārsteigums 
bija nopelnītie našķi, pabeidzot 
uzdevumus. Kopumā pasākums 
izvērtās interesants, un pamat-
mērķis – aktīva un jautra laika 

pavadīšana kopā ar savu bēr- 
nu – tika sasniegts.  

Par idejas veiksmi liecināja arī 
tas, ka vairāki bērni, kas uzdevu-
mus pildīja ceturtdien kopā ar tē-
tiem, piektdien atgriezās un izgāja 
vēlreiz to pašu maršrutu kopā ar 
mammām. Patiesībā šī tēvu diena 
izvērtās par īstiem ģimenes svēt-
kiem – kopīgo uzdevumu veikša-
nā piedalījās arī mammas, māsas 
un brāļi, ne tikai tēti. Varam lepo-
ties ar to, ka dalība bija ļoti aktī- 
va – pa abām dienām kopā pie-
dalījās vairāk nekā simts vecāku 
kopā ar mazuļiem.  

Daudzās pozitīvās atsauks-
mes jau ir devušas stimulu jau-
nām pasākumu idejām nākotnē. 
Vecāki uzsvēra šāda pasākuma 
svarīgumu tieši ģimeņu saliedē-

šanas aspektā, kā arī tādā ziņā, 
ka tas palīdzēja vecākiem labāk 
izprast bērnu ikdienu pirmsskolas 
iestādē un iepazīt skolotājas. Dau-
dzi vecāki izteica pateicību par 
interesantajiem uzdevumiem un 
rosināja šādus svētkus organizēt 
biežāk.

Lielu paldies par pasākuma or-
ganizēšanu un vadīšanu vēlamies 
teikt mūsu skolotājām – vadītājas 
vietniecei  Marinai Veserei, sporta 
skolotājām Larisai Pašukovai un 
Regīnai Savinskai, mūzikas skolo-
tājai Evijai Rateniecei, skolotājām 
Ilzei Blaumanei, Diānai Krikšķū-
nei, Santai Trokšai un Dacei Ma-
selei, kuras darbojas metodiskajā 
padomē. Un protams, pateica-
mies mūsu vecākiem un mazajiem  
audzēkņiem par aktīvo dalību! 



3. 2019. gada 27. septembrī

24. septembrī deputāti izskatīja 
domes sēdes darba kārtībā 
iekļautos 25 jautājumus. 
Attaisnojošo iemeslu dēļ 
nepiedalījās deputāti Laine 
Baha un Arnis Grundmanis.

Kā ierasts, dome pieņēma zi-
nāšanai informāciju par iepirku-
mu procedūrām, kuras notikušas 
pagājušajā mēnesī. Pašvaldības 
administrācijas izpilddirektors 
Mārtiņš Veinbergs informēja, ka 
iepirkumā «Lietusūdens kanalizā-
cijas izbūve» saņemts viens piedā-
vājums, kurš arī atzīts par uzvarē-
tāju. Tas ir SIA «Kvintets M» ar pie-
dāvāto līgumcenu 64 712,29 EUR 
ar PVN. 10. septembrī ar uzņēmu-
mu ir noslēgts iepirkuma līgums 
par lietus ūdens kanalizācijas iz-
būvi Iecavā, Zemgales ielas pos-
mā no Tirgus ielas līdz Dārza ielai 
un Tirgus ielas posmā no Skolas  
ielas līdz Zemgales ielai. Noteiktais 
izpildes termiņš - viens mēnesis no 
būves vietas pieņemšanas–nodo-
šanas akta parakstīšanas dienas. 
Šajā objektā ir plānots ieklāt as-
falta segumu un lietus ūdenim tur 
vairs nevajadzētu krāties, skaidro-
ja izpilddirektors; trotuāra izbūve 
šogad gan nav paredzēta.

Tirgus izpētē par lietus ka-
nalizācijas tīklu pārbūvi Iecavas 
daudzdzīvokļu māju pagalma pos-
mā no Dārza ielas līdz Tirgus ielai 
no trijiem iesniegumiem par uzva-
rētāju atzīts SIA «EKC» piedāvā-
jums ar līgumcenu 22 920,28 EUR 
ar PVN. 16. septembrī ir noslēgts 
iepirkuma līgums, kas paredz dar-
bu veikšanu viena mēneša laikā. 
Iekšpagalmā pēc būvniecības dar-
biem plānots atjaunot šķembu se-
gumu, savukārt Tirgus ielā tran-
šeja tiks aizpildīta ar šķembām un 
noklāta ar asfaltu.

No šī gada 1. septembra 
līdz 2020. gada 31. augustam 
ielu apgaismojuma tīklus nova-
da apdzīvotajās vietās apkalpos  
SIA «KVĒLE», kura iepirkumā pie-
dāvāja ievērojami zemāku līgum-
cenu nekā pārējie divi pretendenti. 
Noslēgtā līguma summa par darbu 
veikšanu Iecavā, Zālītē, Dimzukal-
nā, Rosmē, Zorģos un Audrupos ir 
9 777,77 EUR ar PVN.

Reģionālās pašvaldības poli-
cijas Iecavas nodaļas priekšnieks 
Gundars Dzenis atskaitījās par 
policijas darbu septembra pirma-
jās 23 dienās un rezumēja, ka šajā 
laika posmā, salīdzinot ar iepriek-
šējo, izsaukumu skaits ir samazi-
nājies.

Beata Logina

Novada domē 

Notikusi kārtējā domes sēde
Apstiprina Attīstības 
programmas
gala redakciju
Personu apvienība SIA «KON-

SORTS» un SIA «AC KONSUL-
TĀCIJAS» ir izstrādājusi Iecavas 
novada Attīstības programmu 
2020.-2026. gadam saskaņā ar 
darba uzdevumu un laika grafiku. 
Izstrādātāju pārstāvis Kaspars 
Timofejevs pastāstīja, ka doku-
ments sastāv no trim daļām: paš-
reizējās situācijas raksturojuma, 
stratēģiskās daļas ar investīciju 
un projektu plānu, kā arī pār-
skata par sabiedrības līdzdalības 
pasākumiem. Šovasar no 1. jūnija 
līdz 30. jūnijam ir notikusi Attīs-
tības programmas 1. redakcijas 
publiskā apspriešana. 19. jūnija 
sabiedriskās apspriedes laikā iz-
teiktie iebildumi un priekšlikumi 
ir iestrādāti dokumenta gala va-
riantā, kurš ir izskatīts Attīstības 
komitejas 5. septembra sēdē un 
bez iebildumiem virzīts apstipri-
nāšanai uz domes sēdi.

Domes sēdē gan izskanēja 
vairāki priekšlikumi informācijas 
precizēšanai un deputāti vienbal-
sīgi nolēma apstiprināt Attīstības 
programmas gala redakciju ar 
ieteiktajiem labojumiem. Tā būs 
pieejama portālā www.iecava.lv.

Būs arī launags
Deputāti uzklausīja Iecavas 

pamatskolas direktores Aijas 
Semjonovas ziņojumu par ēdinā-
šanas pakalpojumu izmaksām 
iestādē. Lielai daļai skolēnu ir ne-
pieciešamas ne tikai pusdienas, 
bet arī launags, tāpēc dome ap-
stiprināja skolas aprēķināto izce-
nojumu: 1,00 EUR par pusdienu 
porciju un 0,40 EUR par launaga 
porciju. Plānots, ka launags skolā 
būs pieejams no 1. oktobra. Par 
launagu būs jāmaksā skolēnu ve-
cākiem. Maznodrošinātajām per-
sonām, lai saņemtu pašvaldības 
finansiālu atbalstu, jāvēršas So-
ciālajā dienestā.

Pretendēs uz projektu 
finansējumu rotaļu un 
sporta laukumu izveidei
Pašvaldības administrācijas 

Attīstības nodaļas vadītāja Ine-
ta Bramane un projektu vadītāja 
Sintija Kalēja informēja par iece-
rēm pretendēt uz finansējumu 
biedrības «Bauskas rajona lauku 
partnerība» izsludinātajā projektu 
konkursā. Eiropas lauksaimniecī-
bas fonda lauku attīstībai (ELFLA) 
Latvijas Lauku attīstības program-
mas 2014.–2020. gadam apakšpa-
sākuma 19.2. «Darbību īstenoša-
na saskaņā ar sabiedrības virzītas 

vietējās attīstības stratēģiju» akti-
vitātes «Vietas potenciāla attīstī-
bas iniciatīva» 2.1. rīcībā «Novadu 
vajadzībām piemērotu sabiedrisko 
aktivitāšu attīstība» projektu pie-
teikumu iesniegšanas termiņš ir 
2019. gada 20. oktobris.  

Domājot par brīvā laika pava-
dīšanas un sportisko aktivitāšu 
dažādošanu, kā arī pamatojoties 
uz sabiedrības pieprasījumu, ir 
plānots ierīkot jaunu rotaļu un 
sportisko aktivitāšu laukumu  
Iecavā starp deviņstāvu apbūvi 
un māju Edvarta Virzas ielā 27. 
Laukumā paredzēts izvietot ie-
kārtas, kas piemērotas mazajiem 
bērniem, pusaudžiem vecumā virs  
12 gadiem un pieaugušajiem.

Savukārt Sporta ielā 4 ir plā-
nots ierīkot daudzfunkcionā-
lu sporta laukumu, lai novada  
iedzīvotājiem tiktu nodrošinā-
tas daudzveidīgas brīvā laika un 
sportisko aktivitāšu pavadīšanas 
iespējas (ziemā – hokejs, slidota-
va, ledus boulings, vasarā – inline 
hokejs, florbols, Ghetto futbols, 
basketbols, strītbols, teniss un 
badmintons, sagatavojot, mainot 
un pielāgojot dažādus laukuma 
segumus). Laukumu būtu iespē-
jams izmantot arī citām vietējās 
kopienas aktivitātēm dažādu pa-
sākumu rīkošanai.

Dome vienbalsīgi lēma atbalstīt 
divu projektu pieteikumu sagata-
vošanu un iesniegšanu, nosakot 
par projektu priekšfinansēšanas 
avotu 2020. gada pašvaldības bu-
džeta līdzekļus un nodrošinot arī 
līdzfinansējumu no nākamā gada 
pašvaldības budžeta līdzekļiem. 

Izvirza prioritātes 
nākamajam gadam
Līdz šim visās pastāvīga-

jās komitejās izvērtēti pašvaldī-
bas budžeta iestāžu iesniegtie  
2020. gada budžeta prioritārie 
projekti un pasākumi. Domes 
sēdē notika diskusijas par to, cik 
novada kopējās prioritātes izvirzīt. 
Kā rāda šī gada pieredze, finan-
siāli ietilpīgos projektus bez aizņē-
muma Valsts kasē nav iespējams 
īstenot, tāpēc deputāti bija vienis-
prātis, ka plānotos lielos investī-
ciju projektus nepieciešams papil-
dināt ar tādiem, kurus pašvaldība 
spēj realizēt ar pašu finansēm. Par 
konkrētām prioritātēm deputātu 
domas dalījās, taču gala lēmu-
mā dome noteica, ka 2020. gadā 
pašvaldības prioritārie investīciju 
projekti būs:

1. Iecavas vidusskolas pār-
būve un aktu zāles celt-
niecība;

2. Iecavas pamatskolas spor-
ta zāles celtniecība;

3. Pirmsskolas izglītības ies-
tādes «Dartija» teritorijas 
labiekārtošanas 2. kārta;

4. Autoceļa «A7–Papardes–
Gāršas–Spītes-Podāzeļi» 
pārbūves 3. kārta;

5. Sporta skolas «Dartija» 

ēkas Grāfa laukumā 7 re-
novācijas projekta izstrā-
de;

6. Zemes iegāde dzīvojamā 
fonda un uzņēmējdarbī-
bas papaplašināšanai cie-
ma teritorijā. 

Izmaiņas 
komisiju sastāvā
Saistībā ar notikušo darbi-

nieku maiņu, nepieciešams veikt 
grozījumus divu komisiju sastāvā. 
Dome lēma atbrīvot Vilni Milleru 
no Iecavas novada domes Dzīvok-
ļu un īres komisijas locekļa pie-
nākumu pildīšanas un viņa vietā  
ievēlēja jauno SIA «Dzīvokļu ko-
munālā saimniecība» valdes lo-
cekli Juri Junduli. Savukārt Ie-
cavas novada pašvaldības nekus-
tamā īpašuma atsavināšanas ko-
misijā Ģirta Jakobi vietā turpmāk 
strādās Iveta Valtenberga.

Aktualizē noteikumus 
sporta veicināšanai
Pēc atkārtotas izskatīšanas 

darba grupā dome apstiprinā-
ja noteikumus «Par pašvaldī-
bas atbalstu sporta veicināšanai  
Iecavas novadā». Tie sagatavo-
ti, lai aktualizētu līdzšinējos -  
2015. gadā apstiprinātos - notei-
kumus atbilstoši šībrīža situāci-
jai.

Noteikumi nosaka kārtību, 
kādā Iecavas novada pašvaldība, 
izpildot autonomo funkciju – ve-
selīga dzīvesveida un sporta attīs-
tības nodrošināšana iedzīvotājiem 
sava novada administratīvajā te-
ritorijā –, sniedz atbalstu juridis-
kām un fiziskām personām. Lai 
saņemtu pašvaldības līdzfinan-
sējumu, pretendentiem attiecīgie 
dokumenti pašvaldībā jāiesniedz 
līdz 1. novembrim.

Organizēs novada 
basketbola čempionātu
Plašas debates norisinājās par 

Iecavas novada 24. atklātā bas-
ketbola čempionāta organizēšanu, 
kuru finansē arī Iecavas novada 
pašvaldība. Deputāti izskatīja un 
apstiprināja Basketbola kluba 
«Dartija» izstrādāto čempionāta 
nolikumu, kā arī rosināja turp-
māk jau savlaicīgi Izglītības, kul-
tūras un sporta komitejā diskutēt 
par nepieciešamību rīkot šādu 
čempionātu un tā formātu.

2019. gada čempionāts ri-
sināsies no 18. oktobra līdz  
28. decembrim sporta skolas 
«Dartija» zālē. Komandu pārstāvju 
sanāksme un izloze sporta skolā 
notiks 10. oktobrī plkst. 19.30. 
Iecavas novada komandām no-
teikta dalības maksa čempionātā  
70,00 EUR, bet vieskomandām – 
120,00 EUR. 

Pašvaldības piešķirtais fi-
nansējums šim čempionātam ir  
1499 EUR.

Visi domes sēdes lēmumi būs 
lasāmi portāla www.iecava.lv sa-
daļā Pašvaldība > Domes sēdes. 
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Pēdējā laika notikumi ap un 
par administratīvi teritoriālo 
reformu un citiem ar pašvaldībām 
saistītiem jautājumiem liek 
secināt, ka varas partijas ir 
uzņēmušas izvēlēto kursu 
un pašvaldību viedoklis tām 
neinteresē. Vēl vairāk - mērķtiecīgi 
tiek darīts viss, lai mazinātu 
pašvaldību iespēju kaut ko 
ietekmēt.

«Pūces buldozeriski virzītajā «refor-
mā» ir skaidri saskatāms mērķis - lē-
mumu pieņemšanu koncentrēt Rīgā, 
kaut arī lēmumi attiecas uz visu Lat-
viju. To sauc par centralizāciju. Taču 
ES atbalsta lēmumu pieņemšanu pēc 
iespējas tuvāk kopienām, uz kurām 
šie lēmumi attiecas...,» NRA interne-
ta portālā 24. septembra publikācijā 
«Kaminskis: Valdību neinteresē iedzī-
votāju viedoklis» raksta žurnāliste Eli-
ta Veidemane. 

Administratīvi 
teritoriālā reforma
Neraugoties uz Latvijas Pašvaldī-

bu savienības un vairāku pašvaldī-
bu izteiktajiem iebildumiem, valdība  
17. septembrī atbalstīja Vides aizsar-
dzības un reģionālās attīstības minis-
trijas (VARAM) konceptuālo ziņojumu, 
kurā piedāvāts līdzšinējo 119 vietvaru 
vietā izveidot 36 pašvaldības, un ļāva 
ministrijai turpināt nepieciešamos 
darbus administratīvi teritoriālās re-
formas īstenošanai. Ministrijai uzdots 
sagatavot un līdz šī gada 21. novem-
brim valdībā iesniegt likumprojektu 
par administratīvi teritoriālo iedalīju-
mu. Saskaņā ar Saeimas lēmumu li-
kumprojekts izskatīšanai parlamentā 
jāiesniedz līdz 1. decembrim.

Iecavas novada pašvaldību Minis-
tru kabineta sēdē pārstāvēja domes 
priekšsēdētājs Aivars Mačeks, kurš 
savā uzrunā minēja iemeslus, kāpēc 
pašvaldība, ņemot vērā arī iedzīvotā-
ju viedokli, nepiekrīt Iecavas novada 
iekļaušanai jaunveidojamā Baus-
kas novada sastāvā. Mačeks aicināja 
VARAM saglabāt Iecavas novadu kā 
patstāvīgu administratīvi teritoriālo 
vienību ar administratīvo centru –  
Iecavas pilsētu. Domes priekšsēdētājs 
rosināja VARAM uzklausīt novadu 
iedzīvotāju viedokli un vadīt reformu 
demokrātiskā un uz kopīga mērķa 
sasniegšanu vērstā veidā, kā to aicina 
arī Eiropas Komisijas vadlīnijas admi-
nistratīvo reformu veikšanā.

Jāpiebilst, ka ne LPS, ne Iecavas 
novada pašvaldība nav pret reformu, 
bet pret veidu, kā tā tiek steigā virzīta 
uz priekšu, necenšoties sadarbībā ar 
pašām pašvaldībām rast pēc iespējas 
labāku risinājumu iedzīvotājiem un 
valsts attīstībai. «Tas būtu loģiski, ja 
mēs visi kopā gribētu sasniegt labā-
kus rezultātus šajā reformā,» teic Ka-
minskis. 

Jau 31. jūlijā Iecavas novada 

Ar buldozeru pret pašvaldībām
pašvaldība nosūtīja VARAM vēstuli, 
kurā pausta vēlme saglabāt Iecavas 
novadu kā patstāvīgu administratīvi 
teritoriālo vienību un iekļaut to Rīgas 
plānošanas reģiona areālā. Tika pie-
dāvāts arī alternatīvs variants Iecavas 
novadu apvienot ar Baldones novadu, 
Vecumnieku pagastu un Olaines no-
vada daļu, kura šobrīd ir ģeogrāfiski 
nošķirta no pārējā Olaines novada 
un atrodas blakus Iecavas novadam. 
Šādas apvienošanas gadījumā starp 
teritorijām tiktu nodrošinātas labas 
funkcionālās un vēsturiskās saites, 
veidojot ģeogrāfiski vienotu teritori-
ju, kā arī iedzīvotāju skaits teritorijā 
sasniegtu 15 tūkstošus. Diemžēl šie 
ieteikumi, veicot precizējumus admi-
nistratīvi teritoriālā iedalījuma mo-
delī, nav ņemti vērā. 20. septembrī 
pašvaldībā saņemta formāla VARAM 
vēstule, kurā pausts, ka Ministrija 
un Ministru kabinets var piedāvāt ti-
kai iespējamos risinājumus, bet gala 
lēmums par administratīvi teritoriālo 
reformu – gan par izvirzītajiem kritē-
rijiem, gan teritoriālo strukturējumu – 
ir Saeimas kompetencē, kura izvērtēs 
visus argumentus par labu vienam vai 
otram variantam arī Iecavas novada 
gadījumā. 

Brīvpusdienas 
1.-4. klašu skolēniem
Pašlaik sākumskolas skolēnu 

brīvpusdienas visās skolās dotē Iz-
glītības un zinātnes ministrija, bet 
pašvaldības savu iespēju robežās tās 
nodrošina arī citu klašu skolēniem. 
Šovasar, meklējot iespējas, kur va-
rētu ietaupīt, Izglītības ministre Ilga 
Šuplinska (JKP) panākusi, ka no 
2020. gada 1. janvāra brīvpusdienas 
1.-4. klašu skolēniem būs jānodroši-
na gan valstij, gan pašvaldībām. Taču 
valsts finansējuma daļa faktiski ir iz-
ņemta no dotācijas pašvaldībām, to 
samazinot, un novirzīta IZM budžetā. 

Lai nodrošinātu brīvpusdienas 1.-
4. klašu skolēniem, Iecavas novada 
pašvaldībai gadā papildus būs nepie-
ciešami aptuveni 100 tūkstoši eiro. 
Līdz šim vietvara nodrošināja brīv-
pusdienas 5.-9. klašu skolēniem un 
5-6 gadīgiem pirmskolu audzēkņiem, 
gadā šim mērķim tērējot 97 028 eiro.   

Papildu līdzekļi valsts 
budžetā uz pašvaldību rēķina
Jau iepriekšminētajā publikāci-

jā LPS priekšsēdis Gints Kaminskis 
norāda: «Tagad pilnā sparā notiek 
«fiskālās telpas palielināšanas» pasā-
kumi, kurus 2/3 paredzēts veikt uz 
pašvaldību rēķina. Valdībā ir proto-
kollēmuma projekts, kurā paredzēts, 
ka pašvaldību budžetam 2020. gadā 
kopumā tiks negatīva fiskālā ietek-
me 128,5 miljonu eiro apmērā, proti, 
Latvijas pašvaldību budžetu kopu-
mā samazinās par 80,7 miljoniem 
eiro (pašvaldībām papildus atņems  
9,8 miljonus eiro, ko atdos Izglītības 
un zinātnes ministrijai, ar ko tā daļēji 
finansēs bērnu brīvpusdienas - it kā 
no valsts puses...), Rīgas pilsētas bu-

džetu - par 38 miljoniem eiro. Turklāt 
izņemt līdzekļus no pašvaldību budže-
ta paredzēts arī 2021. un 2022. ga- 
dā - laikā, kad plānots īstenot jaunu 
nodokļu reformu, kurā akcents tiks 
likts uz iedzīvotāju ienākuma nodok-
li (IIN), kas ir galvenais pašvaldību  
ienākuma avots. Tas ir nepieņema- 
mi - palielināt fiskālo telpu uz pašval-
dību rēķina. Neviens no pieminētajiem 
«pasākumiem» - pretēji likumam Par 
pašvaldībām - netika pārrunāts vai 
saskaņots ar pašvaldībām. Turklāt 
nākamgad pašvaldībām paredzēts 
paaugstināt izdevumus vairākās jo-
mās: pirmsskolas pedagogu darba 
algas paaugstināšanai, līdzfinansēju-
ma nodrošināšanai neattiecināmajām 
izmaksām ES un citu ārvalstu līdzfi-
nansēto projektu īstenošanai utt. Tiks 
samazināti arī pašvaldību ienākumi 
no azartspēļu biznesa. Pašvaldībām 
draud arī dabas resursu nodokļa sa-
mazinājums.» 

Valdībā plānots, ka jau 2020. ga-
da 1. janvārī stāsies spēkā «Grozījumi 
dabas resursu nodokļa likumā». Tie 
paredz mainīt nodokļa maksājumu  
ieskaitīšanas proporciju budžetā, pa-
lielinot valsts pamatbudžetā ieskaitā-
mo ieņēmumu daļu: atkritumu ap-
glabāšana (no 40% uz 100%), oglekļa 
dioksīda (CO2) emisijas (no 60% uz 
100%) un dabas resursu ieguve vai iz-
mantošana un vides piesārņošana (no 
40% uz 60% arī objektiem, kam nav 
paaugstināta DRN likme). 

Iecavas novada pašvaldība neat-
balsta šo VARAM sagatavoto likum-
projektu. Pēc pašreizējiem aprēķiniem, 
ieviešot šīs izmaiņas, Iecavas novada 
pašvaldības ieņēmumi speciālajā bu-
džetā 2020. gadā samazināsies par 
aptuveni 60 tūkstošiem eiro, skaidro 
Aivars Mačeks. 

Pašvaldība uzskata, ka, samazi-
noties speciālā budžeta ieņēmumiem, 
cietēji būs pašvaldību iedzīvotāji. Ieca-

vas pašvaldība finansējumu no dabas 
resursu nodokļa izmanto, lai izbūvētu 
un remontētu sadzīves un lietus ka-
nalizācijas sistēmas; izbūvētu jaunas 
attīrīšanas iekārtas; koptu vecos un 
bojātos kokus; nodrošinātu atkritu-
mu savākšanu un transportēšanu no 
publiskām vietām; veiktu upju sane-
sumu tīrīšanu.

Iecavas novada pašvaldības teri-
torijā ir divas koģenerācijas rūpnīcas, 
vairākas katlu mājas, dolomīta kar-
jers, daļēji slēgts atkritumu poligons 
«Grantiņi», trīs bijušās padomju ar-
mijas karabāzes ar degradētu vidi un 
vairāk nekā 35 uzņēmumi, kas rada 
piesārņojumu, troksni, smakas. No 
dabas resursu nodokļa novada iedzī-
votājiem kaut daļēji tiek kompensētas 
šīs neērtības. 

Ierobežos iespēju 
informēt iedzīvotājus
19. septembrī Saeimas deputā-

ti konceptuāli atbalstīja grozījumus 
likumā «Par presi un citiem masu 
informācijas līdzekļiem». Likumpro-
jekts paredz, ka pašvaldībām līdz  
2019. gada 31. decembrim būs jā-
iesniedz Uzņēmumu reģistram pie-
teikums par to īpašumā esošo masu 
informācijas līdzekļu izslēgšanu no re-
ģistra. Savukārt, ja minētajā termiņā 
paziņojums par izslēgšanu no reģistra 
nebūs saņemts, Uzņēmumu reģistra 
valsts notāram šādi masu informā-
cijas līdzekļi no reģistra būs jāizslēdz 
līdz 2020. gada 31. decembrim. Lai 
grozījumi stātos spēkā, tie Saeimai jā-
atbalsta vēl divos lasījumos. 

Reaģējot uz gaidāmajām izmai-
ņām, Iecavas novada pašvaldībā ir 
sasaukta redkolēģijas sēde, kas saga-
tavos priekšlikumus domei, kā organi-
zēt savu informācijas kanālu, tostarp 
laikraksta «Iecavas Ziņas», darbu, lai 
arī turpmāk novada iedzīvotājiem 
sniegtu patiesu, nepastarpinātu infor-
māciju. 

Anta Kļaveniece

Nemet atkritumus svešā konteinerā - 
nofilmēs!

Iecavā pie daudzdzīvokļu mājām ir vairākas sadzīves atkritumu kontei-
neru novietnes, taču tur izmest savus atkritumus bieži vien pamanās arī 

privātmāju iedzīvotāji. Tāda veikla parazitēšana uz citu rēķina. Sak’, kāpēc 
man jāmaksā par pakalpojumu, ja to var izdarīt citi. 

Iecavas novada domes saistošie noteikumi Nr. 17 «Par sadzīves atkritumu 
apsaimniekošanu Iecavas novadā» gan nosaka, ka arī privāta nekustamā 

īpašuma īpašnieks vai tā lietotājs ir atbildīgs par sadzīves atkritumu 
savākšanu un izvešanu no tā īpašumā vai valdījumā esošās teritorijas. 

Savukārt, slēdzot līgumu «Par sadzīves atkritumu izvešanu», tā pielikumā 
ir saskaņots atkritumu izvešanas grafiks. Līgumā noteikts - ja konteiners 
saņemts lietošanā bez maksas, atkritumi jāizved vismaz sešas reizes gadā. 

Lielākā daļa iedzīvotāju to ievēro, taču diemžēl ir arī tādi, kuri domā, ka 
pietiek tikai noslēgt līgumu ar atkritumu apsaimniekotāju, bet konteineru 

gada laikā tā arī nevienu reizi neizvest. Kur paliek atkritumi? 
Mežā? Svešā konteinerā?

Lai izvairītos no šādiem gadījumiem, atkritumu apsaimniekotājs 
SIA «Dzīvokļu komunālā saimniecība» gatavo grozījumus saistošajos 

noteikumos un tuvākajā laikā plāno pie atkritumu konteineru 
novietnēm ierīkot apgaismojumu un novērošanas kameras, lai 

vainīgos varētu saukt pie atbildības.
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Rupuļu 
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laimēja 
kopīgu 

nedēļas 
nogales 
atpūtu.

Šoreiz nebija svarīgi rezultāti, āt-
ruma sekundes vai attāluma metri. 
Galvenais bija prieks par saturīgi 
kopā pavadīto laiku un jaunapgū-
tajām prasmēm. Vecāki mācīja bēr-
niem, kā pareizi satvert knaģus un 
žāvējamo apģērbu piestiprināt pie ve-
ļas auklas. Paši mazākie apmeklētāji 
ar gavilēm izklaidējās mīkstajā bum-
bu baseiniņā. Ne tikai bērni, bet arī 
pieaugušie labprāt iemēģināja roku 
milzīgu ziepju burbuļu veidošanā. 
Foto kastes teltī, izmantojot dažādus 
aksesuārus, tapa uzjautrinošas bil-
dītes, kas pēc pasākuma atgādinās 
par kopā pavadītajiem mirkļiem.

«Ar godu un lepnumu» visus uz-
devumus centās izpildīt Kazāku ģi-
mene - tētis Māris kopā ar dēlu Kārli 
un meitu Maiju. Iepriekšējā dienā 
feisbukā ieraudzījuši pasākuma afi-
šu un izlēmuši: jāiet! Mamma gan 
nav tikusi, jo šajā laikā strādā. «Brīv-
dienās parasti kaut kur dodamies. 
Nekādu tradīciju mums nav, biežāk 
rīkojamies spontāni, ieraugām un 
iesaistāmies. Mēs daudz ceļojam - 
dažreiz tuvāk, dažreiz tālāk. Iecavā 
mēdzam apmeklēt arī 11. novembra 
un 18. novembra pasākumus, akti-
vitātes, kas tiek rīkotas pie muzeja,» 
pastāstīja Kazāki. Šoreiz ģimenēm 
piedāvātais pasākums visiem trim 
šķitis interesants. Viņi priecātos, ja 
arī turpmāk tiktu organizēts kaut 
kas līdzīgs, taču svarīgs ir norises 
laiks. Vislabāk, ja tas notiktu brīvdie-
nās, kad bērni var piedalīties kopā ar 
vecākiem, jo ārpus Iecavas strādājo-
šie darbdienu vakaros mājās atgrie-
žas vēlu. 

«Mums viss patīk, jo beidzot kaut 
kas notiek!» atzina Sintija Gučkova, 
kas uz pasākumu bija atvedusi bēr-
nus Gustavu, Melāniju un draudze-
nes meitu Viktoriju. «Foršākais, ka 
bērni paši piedalās. Labi, ka var kus-
tēties, nevis tikai sēdēt un skatīties, 
kas notiek uz skatuves. Sākumā viņi 
it kā negrib iet, bet pēc tam iepatīkas, 
ieiet azartā. Iecavā mēs ejam tikai uz 
bērnu pasākumiem, kaut gan tie 
notiek diezgan reti. Biežāk braucam 
uz citām vietām, kur bērniem ir inte-
resanti. Mums būtu labāk, ja šādus 
pasākumus organizētu svētdienā, jo 
tad arī tētis ir mājās. Domāju, tas 
būtu labākais lielākajai daļai, jo sest-
dienās daudzi strādā un svētdienas 
ir brīvākas.»

Līdzīgas domas pauda arī Andis 
Ozoliņš, kurš ģimenisko pasākumu 
izbaudīja kopā ar dēlu Verneru. «Ko-
pīgiem pasākumiem vislabākās die-
nas ir brīvdienas. Ap šo laiku cilvē-
ki jau ir izgulējušies un labprāt iziet 
ārā no mājas. Darbdienu vakaros ne 
vienmēr gribas kaut ko vēl papildus 
darīt.» Andis uzskata, ka vairāk va-
jadzētu organizēt pasākumus jau-

niešiem, lai veicinātu viņu attīstību. 
Noderīgas būtu gan dejas, gan spor-
ta pasākumi. Galvenais – lai atturē-
tu jauniešus no dažādām negatīvām 
lietām un tā vietā piedāvātu kaut ko 
jēgpilnu. 

«Dēls dzīvo Rīgā. Atbrauca cie-
mos, un izdomājām atnākt uz pa-
sākumu. Mūs laikapstākļi nebiedē. 
Ja būtu lijis, mēs tāpat būtu nāku-
ši, paņēmām līdzi lietussargu. Šī ir  
iespēja pabūt kopā un izdarīt kaut ko 
tādu, kas līdz šim nav darīts,» secinā-
ja Andis. Arī Verners to apstiprināja: 
puisim visvairāk patikusi lielo slēpju 
atrakcija, jo pirmo reizi tādu redzējis 
un pats izmēģinājis.

Gaidot pasākuma noslēguma 
loteriju, dalībnieki sildījās ar karstu 
tēju un dejoja DJ Bruno piedāvātās 
mūzikas pavadībā. Visi, kas sakrāja 
uzlīmes vismaz četros no pieciem no-
teiktajiem izaicinājumiem, saņēma 
konfekšu turzas, savukārt sešām 
komandām, kurām paveicās izlozē, 
guvums bija lielāks: trīs ģimenes tika 
pie dāvanu kartes no picērijas Pizza 
Mania, bet trīs daudzbērnu ģime-
nes saņēma iespēju izbaudīt nedēļas 
nogali prom no mājas rūpēm, proti,  
19. un 20. oktobrī apmeklēt «Avāri-
jas brigādes» parku un nakšņot viesu 
mājā «Turbas».  

Pasākumā ar savu meistarkla-
si ciemojās Kendama Mārupe, kas 
organizēja kendamas turnīru un 
veiksmīgākajiem jauniešiem dāvinā-
ja balvas. Jaunākajā grupā vislabāk 
veicās Madaram Osim, bet vecākajā 
grupā – Kristeram Ratniekam.

Organizatori pateicas jauniešiem, 
kuri nesavtīgi un apņēmības pilni 
nāca palīgā, lai šī diena izdotos lielis-
ka par spīti laika prognozēm: Aman-

dai Kosai, Dārtai Ušackai, Annai Ar-
hipovai, Viktorijai Celitanei, Matīsam 
Bolšteinam, Haraldam Štālam un 
Laurai Dombrovskai.

Šis pasākums bija pirmā aktivi-
tāte projektā «Ģimenēm draudzīgas 
vides veidošana un ģimenes vērtību 
stiprināšana Iecavas novadā». Pro-
jekts tiek īstenots ar 100% Valsts 

reģionālās attīstības aģentūras fi-
nansiālu atbalstu no Latvijas valsts 
budžeta līdzekļiem, piešķirtais finan-
sējums ir 4495,66 EUR. Projekta 
mērķis - ģimenēm draudzīgas vides 
veidošana Iecavas novadā un ģime-
nes vērtību stiprināšana, pašvaldībai 
sadarbojoties ar nevalstiskajām or-
ganizācijām (biedrībām). 

Iegūst tie, kas no laikapstākļiem nebaidās
Vairāk foto:   www.iecava.lv   un   www.facebook.com/iecavasnovads/

Zaķu lēcienu 
atrakcijā 

savus spēkus 
izmēģina 
Kazāku 
ģimene.

Andim un 
Verneram  
Ozoliņiem  

jauna 
pieredze, 

abiem  
kopā 

pārvietojoties 
ar vienām 

slēpēm. 
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OKTOBRA
PASĀKUMU PLĀNS

KULTŪRA
Pasākums Laiks Norises vieta
Literatūras izstādes:                                    
«15. oktobrī rakstniecei Norai 
Ikstenai – 50»;  
«Mēs, Latvija XX gadsimts»

Oktobris Edvarta Virzas 
Iecavas bibliotēka

Izstāde «Zvanu skaņas Iecavā»,  
izstāde bērniem «Pasaules 
dzīvnieku aizsardzības diena»

Oktobris Zālītes bibliotēka

Mūzikas pēcpusdiena 
senioriem

4. oktobris 
plkst. 12.00

Iecavas kultūras 
nams

Skolotāju dienas balle 5. oktobris Iecavas kultūras 
nams

Teātra izrāde bērniem 
«Dzeltenā zemūdene»

10. oktobris  
plkst. 9.00

Iecavas kultūras 
nams

Danas Rodenkirhenas foto 
izstādes «Bauskas bibliotēkā 
modē grāmatas» atklāšana

10. oktobris  
plkst. 17.00

Edvarta Virzas 
Iecavas bibliotēka

Starptautiskā olu diena 12. oktobris 
no plkst. 11.00

Iecavas parka 
estrāde

Tematiskā pēcpusdiena - 
Grāmatu svētki

14. oktobris Rosmes bibliotēka

Tematiska izstāde «Vai 
nenobīsies lasot?»

14.-31.ok-
tobris

Iecavas novada 
bērnu bibliotēka

Tikšanās ar rakstnieci 
Ingu Gaili                            

18. oktobris 
plkst. 17.00

Edvarta Virzas 
Iecavas bibliotēka

Helovīniem veltīta radošā 
nodarbība «Spociņi - jociņi»

22. oktobris 
plkst. 12.00

Iecavas novada 
bērnu bibliotēka

Izstāde «Kārlim Zālem - 130» 28. oktobris Rosmes bibliotēka

SPORTS
Pasākums Laiks Norises vieta
Iecavas novada skolu 
sacensības basketbolā:  
4. un 5. klases 

1. oktobris  
plkst. 15.00

Iecavas novada 
sporta skola 
«Dartija»

LBL3: BK Dartija-Rīga/Jugla 2. oktobris 
plkst. 20.30

Sporta skola 
«Dartija»

Skrējiens  
«Iecavas rudens 2019»

5. oktobris 
plkst. 10.00

Iecavas parks

Iecavas novada skolu 
sacensības basketbolā:  
6. un 7. klases

8. oktobris 
plkst. 15.00

Sporta skola 
«Dartija»

LJBL: Iecava – Jelgava  
(U-14, U-15)

12. oktobris 
plkst. 11.00 
un 12.30

Sporta skola 
«Dartija»

LJBL: Iecava – Mārupes SC 2 
(U-15)

13. oktobris 
plkst. 17.00

Sporta skola 
«Dartija»

Iecavas novada skolu 
sacensības basketbolā:  
8. un 9. klases 

15. oktobris 
plkst. 16.00

Sporta skola 
«Dartija»

LBL3: BK Dartija- 
Jelgava/BJSS

16. oktobris 
plkst. 20.30

Sporta skola 
«Dartija»

Pasākumu plāns vēl tiks 
papildināts.

Taču publika visa koncerta laikā 
bija atbalstoša un neskopojās ar ska-
ļiem aplausiem. 

Vēl Līga atklāja, ka Rača līdzgait-
nieks Uģis Tirzītis ir mammas Dzin-
tras brālēns, tāpēc vien brauciens uz 
pasākumu no Rīgas uz Iecavu viņai 
bijis teju obligāts. Līga sekojusi līdzi 
Guntara Rača dzejas krājuma «365» 
feisbukā publicētajiem dzejoļiem, ar 
interesi gaidījusi dzejoli, kas sarak-
stīts viņas dzimšanas dienā. «Pie-
saista Rača dzejoļu vienkāršums, 
vieglums un tās odziņas, kas dzejoļos 
ietvertas.» 

Gandarīta par pasākumu bija 
arī Laura: «Sirsnīgi, skaisti, brīvi, bez 
teatrāla iestudējuma sajūtas. Soliste 
nebija dzirdēta, bet patīkami pārstei-
dza. Patīk arī Guntara Rača dzeja.
Izmantoju izdevību iegādāties gan 
dzejoļu grāmatas, gan mūzikas dis-
kus, gan arī nošu grāmatu - noteikti 
noderēs.»

«Ļoti patīkama atmosfēra. Sa-
jūsmināja Rača humora izjūta un 

jaunā dziedātāja Kristena. Patīk arī 
Rača dzeja - vienkārša un saprota-
ma, bieži vien ir sajūta, ka tā skar 
personīgi,» atziņās dalījās iecavniece 
Vita Gudļevska. Par grāmatas atvēr-
šanu sieviete bija uzzinājusi feisbukā 
pasākuma dienā, un ātri zvanījusi 
draudzenei, ka jāiet. 

Jūlija Vilne uz pasākumu iera-
dās no Baldones un nemaz nenožē-
loja tam atvēlēto laiku: «Noteikti bija 
vērts braukt pēc šīm pozitīvajām 
emocijām.»

«Pagājušajā gadā bijām uz Gun-
tara Rača koncertu Jelgavā, kad viņš 
prezentēja iepriekšējo grāmatu. Ta-
gad, nākot uz kora mēģinājumiem, 
ieraudzījām afišu un sapratām, ka 
jānāk,» pastāstīja Jānis Zeps, kurš 
pasākumu baudīja kopā ar sievu 
Sarmu. «Grupa man ir zināma un 
mīlēta kopš «Slēģu» laikiem. Rača 
dzeja ir trāpīga, vienkāršiem vārdiem 
rakstīta, viegli tverama un, mūzikā 
iepīta, ļoti uzrunā. Nopirkām arī jau-
no grāmatu, lai vakaros var pašķirs-
tīt. Patīk, ka katrā dzejolī ir kāda ro-
zīnīte.» 

Klausītājus pārliecina, 
ka mīlestība ir



7. 2019. gada 27. septembrī

Evelīna Traumane
sporta skolas «Dartija» izglītības 
metodiķe

Sporta ziņas

18. septembrī, spītējot nelabvēlīgiem laikapstākļiem, norisinājās 
Iecavas novada sporta skolas «Dartija» vieglatlētikas sacensības 
«Sprinta diena». Iecavas novada stadionā sacentās U-12 un U-14 
vecuma grupas vieglatlēti no Aizkraukles, Jelgavas, Vecumniekiem un 
Iecavas. 
U-12 meitenes
Emīlija Straumīte – 2. vieta 60 m (9,3 sek.), 1. vieta 60 m/barjeras  
(11,3 sek.)
Paula Pūķe – 2. vieta 60 m/barjeras (11,9 sek.)
Evelnīa Kviese-Ivanova – 3. vieta 60 m/barjeras (12,1 sek.)
Keita Grība, Adriana Daniela Selušinska, Emīlija Straumīte, Gabriela 
Elena Velpa – 1. vieta 4 x 60 m stafetē (38,5 sek.), 3. vieta Mazajā zviedru 
stafetē (3 min. 36,0 sek.)
Dārta Miezere, Loreta Lote Šķeltiņa, Paula Pūķe, Evelīna Kviese-Ivano- 
va – 2. vieta 4 x 60 m stafetē (38,6 sek.), 1. vieta Mazajā zviedru stafetē 
(3 min. 22,9 sek.)
U-12 zēni
Erlends Strautmanis – 1. vieta 200 m (31,8 sek.), 3. vieta 60 m/barjeras 
(10,8 sek.)
Kārlis Daniels Lazda – 1. vieta 60 m/barjeras (10,3 sek.)
Kristiāns Štībelis – 2. vieta 60 m/barjeras (10,7 sek.)
Kārlis Daniels Lazda, Erlends Strautmanis, Kristiāns Štībelis, Markuss 
Kadiķis – 1. vieta 4 x 60 m stafetē (36,6 sek.), 1. vieta Mazajā zviedru 
stafetē (3 min. 05,3 sek.)
Ēriks Eduards Lazda, Oskars Bajārs, Daniils Artemjevs, Markuss Trī-
bers – 3. vieta 4 x 60 m stafetē (39,3 sek.)
Ēriks Eduards Lazda, Markuss Jānis Pavilons, Daniils Artemjevs, 
Markuss Trībers – 2. vieta Mazajā zviedru stafetē (3 min. 34,1 sek.)
Rodrigo Lapiņš, Rodrigo Pavilons, Aksels Ķuzis, Haralds Raginskis -  
3. vieta Mazajā zviedru stafetē (3 min. 47,8 sek.)
U-14 meitenes
Karīna Beta – 2. vieta 60 m (8,5 sek.)
Žanete Sinkovska – 3. vieta 60 m (8,6 sek.)
Ance Anete Berkmane – 3. vieta 60 m/barjeras (12,1 sek.)
Žanete Sinkovska, Karīna Beta, Keita Zariņa, Patrīcija Brazauska –  
1. vieta 4 x 60 m stafetē (34,7 sek.), 2. vieta Mazajā zviedru stafetē  
(2 min. 57,8 sek.)
Ance Anete Berkmane, Sāra Lagzdiņa, Vendija Osemļjaka, Keita Birziņa – 
3. vieta 4 x 60 m stafetē (37,8 sek.)
U-14 zēni
Kristers Strautmanis – 3. vieta 60 m (8,7 sek.), 3. vieta 200 m (31,2 sek.)

LJBL spēļu rezultāti: Mini spēles nedēļas nogalē Iecavā aizvadījuši U-12 
vecuma grupas (2008. g. dz.) basketbolisti, informē novada sporta skolas 
«Dartija» treneris Vilnis Gailums.
21. septembrī
Babīte-Iecava 11:47 (T. Līrums 10, E. Ādminis-Mediņš 10, G. Filipsons 9)
22. septembrī
Iecava-DSN RO 20:59 (E. Ādminis-Mediņš 7, G. Filipsons 5, E. Čudars 4)
Sigulda-Iecava 41:17 (E. Ādminis-Mediņš 4, T. Līrums 3) 
Savukārt par U-13 jeb 2007. gadā dzimušo basketbolistu spēļu 
iznākumu informē treneris Voldemārs Pārums.
21. septembrī
Iecava - East Ball 43:22 (A. Jaunzems 10, K. Kaupers un H. Vītiņš pa 7)
Iecava - Ādaži 25:45 (R. Stančiks 17)
22. septembrī
Iecava - DSN/RO 29:53 (R. Stančiks 13, R. Nolbergs 6)
Iecava - BJBS Rīga/AK 39:58
(A. Jaunzems 13, N. Puntusevicius 10, R. Stančiks 8)
Nākamais mini spēļu posms abām vecuma grupām plānots  
5. un 6. oktobrī. 

21. septembrī Iecavas novada sporta skolas «Dartija» galda tenisa 
audzēkņi piedalījās Lestali XV Memoriaal jauniešu turnīrā, 
kas notika Igaunijas pilsētā Tartu, informē treneris Egmonts 
Cildermanis. 
Spēlējot dažādās vecuma grupās, mūsu audzēkņi izcīnīja šādas vietas:
    6. vieta (no 18 dalībniecēm) Monta Milzere /2009. g. dz. un jaunākas 
meitenes/;
    6. vieta Reinis Rozentāls (30 dalībnieki) /2007. g. dz. un jaunāki zēni/;
    10. vieta Linda Pūķe (20 dalībnieki) /2007. g. dz. un jaunākas 
meitenes/;
    22. vieta Mareks Lauciņš-Veiners (30 dalībnieki) /2007. g. dz. un 
jaunāki zēni/. 

«Olimpiskā diena 2019» visā 
Latvijā norisinājās piektdien, 
20. septembrī, apliecinot  
atbalstu olimpisko spēļu  
ideāliem – veselīgam 
dzīvesveidam, draudzībai un 
godīgas spēles principiem sportā. 

Arī mazie iecavnieki - pirmskolu 
izglītojamie un Iecavas skolu pirmo 
divu klašu skolēni - aktīvi iesaistījās 
«Olimpiskās dienas» aktivitātēs, pul-
cējoties Iecavas vidusskolas sporta 
zālē.

Vispirms savā starpā sacentās 
pirmsskolas izglītības iestāžu «Cālī-
tis» un «Dartija» piecgadnieki un seš-
gadnieki, pavisam septiņas grupiņas. 
Izglītojamie iesaistījās četrās dažādās 
stafetēs, kurās tika izmantoti vingro-
šanas elementi.

Kad visas stafetes bija veiksmīgi 
aizvadītas, saldumu balvas dalībnie-

Gatavojas LBL3 sezonai

kiem ieradās pasniegt 2016. gada 
Olimpisko spēļu dalībnieks Dainis 
Upelnieks. Sportists nedaudz pa-
stāstīja par saviem sasniegumiem 
un nodarbošanos, kā arī mudināja 
bērnus nodarboties ar sportu. Pēc 
balvu pasniegšanas bija iespēja nofo-
tografēties ar Daini, ko visi arī labprāt 
izmantoja (attēlā).

Beidzoties pirmsskolu sacensī-
bām, sportiskās aktivitātes turpināja 
Iecavas vidusskolas un Iecavas pa-
matskolas pirmo un otro klašu skolē-
ni. Sacensības noritēja sportiskā gai-
sotnē, un skolēni spēja radīt tik lielu 
atbalstu cits citam, ka visi pedagogi 
ar prieku skatījās un dalījās notieko-
šajā. Pavisam tika aizvadītas četras 
stafetes. Arī skolēniem saldumu bal-
vas pasniedza Dainis Upelnieks.

Lielu paldies sakām Iecavas vi-
dusskolas 5.d un 6.c klases audzēk-
ņiem par palīdzību apbalvošanā, kā 
arī Valdim Šustam un Īrisai Korčagi-
nai par atsaucību un palīdzīgu roku, 
lai šis pasākums varētu notikt. 

Gatavojoties Latvijas Basketbola 
līgas 3. divīzijas čempionātam, 
basketbola klubs «Dartija» 
pagājušajā nedēļas nogalē Ķekavā 
piedalījās trenera Andra Eglīša 
kausa izcīņas turnīrā, kurā 
izcīnīja bronzas medaļas, 
informē Jānis Tiltiņš.

Šogad vīru konkurencē turnīrā 
piedalījās piecas komandas, taču 
spēļu grafiks bija gana spraigs, jo ko-
mandām uzvarētājs bija jānoskaidro 
vienā dienā. Iecavniekiem pirmajā 
spēlē zaudējums pret «Ķekava/BeBe.
lv» ar 48:60. Otrajā duelī Iecavas bas-
ketbolisti tika pie panākuma, uzvei-
cot komandu ar nosaukumu «Gate-
ris» - 52:38. Turnīra trešajā spēlē pie-
dzīvots otrs zaudējums, kurā «Darti-
ja» ar 51:69 piekāpās BK «Punči». No-

slēdzošajā spēlē Voldemāra Pāruma 
vadītā komanda ar 66:51 apspēlēja 
«A. Kraukļa/VEF» jauniešus un izcī-
nīja bronzas godalgas. 

BK «Dartija» A. Eglīša kausa tur-
nīrā pārstāvēja Jānis Ivanovs, Edžus 
Kauķis, Toms Ziemelis, Kārlis Nied-
ra, Emīls Klāsups, Roberts Bicons, 
Niks Kļaviņš un Aldis Beitiņš. Vairā-
ki pamata rotācijas basketbolisti šajā 
turnīrā nespēlēja. 

25. septembrī BK «Dartija» savā 
laukumā aizvadīja pārbaudes spēli 
pret citu LBL-3 komandu - «Jelgava/
BJSS». 

Savukārt LBL-3 čempionāta pir-
mo regulārā turnīra spēli iecavnieki 
aizvadīs 2. oktobrī, kad uzņems ko-
mandu «Rīga/Jugla». Kā ierasts, mā-
jas spēļu sākums pulksten 20.30. 

Olimpiskajā dienā sporto un 
cits citu draudzīgi atbalsta

Anta Kļaveniece Vairāk foto:  www.iecava.lv   
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Reklāma un sludinājumi : : :

Vēlas strādāt : : :

Kultūras namā

Aizsaulē aizgājuši
Jānis Zuze (16.02.1953.-22.09.2019.)
Genovefa Saleniece (20.02.1931.-24.09.2019.)

 Nav tādu vārdu, ar ko izsmelt bēdas
 No sirdīm, kas sāpēm pielijušas.    /Ā. Elksne/

 Izsakām visdziļāko līdzjūtību Ilzei Červinskai, 
 no mammas uz mūžu atvadoties.
  Zorģu 3. mājas iedzīvotāji

Līdzjūtība

Pateicība : : :

 Smilts, grants, šķembas, 
melnzeme, kūtsmēsli, kūdra. 

      PAKALPOJUMI:
◊  pašizgāzēji, konteineri
◊  ķēžu ekskavators, buldozers 
◊  universālais ekskavators 
◊  mini iekrāvējs Bobcat
◊  mini ekskavators (3,5 t)                      

 Tālr. 29457686.

Aicina darbā : : :

SIA «SKUJENIEKI»
PĀRDOD 

dažādu veidu malku,
zāģmateriālus pēc 

pasūtījuma; 
PĒRK meža īpašumus.

Tālr. 26445095.

Bauska SIA «Pranit Exim»  
(reģ. Nr. 40003625088) aicina dar-
bā mehāniķi kokapstrādes iekārtu 
ekspluatācijai un remontdarbiem. 
Vēlamas elektriķa zināšanas. Atal-
gojums no 700 EUR pēc nodokļu 
nomaksas. Tālr. 63963925.

Mūrēju skursteņus. Nelietoju alko-
holu. Tālr. 24978746 (Edgars).

Industriālo LED apgaismes  
ierīču ražotājs SIA «Vizulo»  
(reģ. Nr. 40103590897) aicina savā 
komandā elektronisko iekārtu 
montieri. Atalgojums: no 400 eiro 
pēc nodokļu nomaksas. Darba 
vieta: Iecava, «Lauču Lejas»,  
SIA «Vizulo». Tālr. 26665309. 

Pagājušajā numurā publicētajā 
pateicībā medicīnas darbinie-
kiem šofera pareizais vārds ir 
Agnis. Vēlreiz sirsnīgs paldies! 

Silvija Roze

Paziņojums par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu

Pamatojoties uz Iecavas novada domes 2019. gada 27. augusta 
lēmumu (sēdes protokols Nr. 14, 5. p.) ir uzsākta 

detālplānojuma izstrāde nekustamajam īpašumam 
«Zemgales iela 48» (kadastra Nr. 40640102338), zemes vienībai 

ar kadastra apzīmējumu 4064 010 3600, 0,2542 ha platībā. 
Mērķis – pašapkalpošanās automazgātava. 

Ierosinātāji – Dmitrijs Burunovs un Aleksandrs Veprencevs.

Maina : : :
Mainu privātīpašumu Codē 
(2,5 ha aramzemes, 4,5 istabas,  
2 tualetes, 2 verandas, malkas 
apkure) pret pusmāju Iecavā. 
Tālr. 20377389.


